
Aan het college van Burgemeester en Wethouders
Grote Markt 1
9712 HN  Groningen

Datum: 18 augustus 2017
Betreft: Schriftelijke vragen over lege Groningse vijvers 

Geacht college, 

In een artikel van Dagblad van het Noorden lezen we dat een aantal vijvers in het Sterrebos 
en de gracht rondom de Van Mesdag-kliniek leeglopen1. Buurtbewoners zijn bezorgd en 
vrezen voor de aanwezige flora en fauna in het gebied. De gemeenteraadsfractie van de 
Partij voor de Dieren deelt deze zorgen en stelt daarom de volgende vragen: 

1. De indruk bestaat dat het water in de vijvers en de gracht nog niet eerder zo laag 
heeft gestaan als nu. Klopt deze waarneming? 

2. Klopt het dat de waterstand is gedaald na de bouw van het DUO-gebouw?

3. Na overleg met het waterschap Hunze en Aa’s werd duidelijk dat de vermoedelijke 
oorzaak van de daling ligt in de sloop van de rijkskantoren aan de Kemkersberg. Bij 
de verwijdering van de fundering van deze gebouwen is mogelijk de leemlaag niet 
goed afgedicht waardoor er een lek is ontstaan. Erkent het college deze uitspraak 
van het waterschap? 
En zo ja; wat gaat het college ondernemen om dit lek op te sporen en te dichten? 
Zo nee; Wat is dan de reden van de lage waterstand?

4. De gemeente geeft vooralsnog aan dat de lage waterstand te wijten is aan droogte in 
de maand juli. Echter spreekt onder andere het KNMI en het waterschap Hunze en 
Aa’s van een extreem natte julimaand. Hoe verklaart het college deze tegenstelling in
opvattingen? 

5. Kan de conclusie getrokken worden dat door de lage waterstand ook het 
grondwaterpeil laag is? Wat kan dit voor gevolgen hebben voor de aanwezige flora 
(met name de bomen) in het gebied? 

6. De gracht rondom de Van Mesdag-kliniek is eigendom van de kliniek en is vorig jaar 
bijgepompt met water uit het Helperdiep. Gaat dat nu ook weer gebeuren? 
Zo nee; Is de gemeente bereid met de kliniek in gesprek te gaan om het water in de 
gracht weer op peil te krijgen? 

7. Op welke wijze gaat het college het waterpeil in het Sterrebos weer op orde krijgen? 

Vriendelijke groeten, 

Gerjan Kelder
Partij voor de Dieren

1 http://www.dvhn.nl/groningen/Waarom-blijven-vijvers-in-Groningen-leeg-22423798.html


